
Zápis 

ze 6. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 13. 12. 2019 

 

Přítomno:  6 zastupitelů, 4 občané. 

Omluven: J. Fišer 

 

1. Projednán a schválen program veřejného zasedání. Program doplněn o 3 body: 

Rozpočtové provizorium, Smlouva o dopravní obslužnosti s Libereckým krajem, 

Návrh plánu zimní údržby MK. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

2. Zapisovatelka: Iveta Tomšová, ověřovatelé zápisu: Martin Eder, Luděk Morávek, 

návrhová komise: Simona Tahalová, Petra Faitová. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi 

se 0. 

 

3. Kontrola úkolu z posledního zasedání: - Návrh plánu zimní údržby - Splněno, dnes 

bude projednáno. 

 

4. Bylo projednáno Rozpočtové provizorium, které bude platit do schválení rozpočtu na 

rok 2020. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

5. Vzhledem k novele zákona č. 565/1990 Sb., upravující poplatky, bylo nutné upravit 

naše stávající Vyhlášky. Většinou se ale upravoval pouze text. Cena se upravovala 

pouze u výše poplatku za odpady, která byla řešena na posledním zasedání. Byly 

projednány a schváleny tyto Vyhlášky: 

- č. 2/2019 – Vyhláška o poplatku za likvidaci komunálních odpadů 

- č. 3/2019 – Vyhláška o místním poplatku z pobytu 

- č. 4/2019 – Vyhláška o místním poplatku ze psa 

Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

6. Byl projednán a schválen Příkaz k inventarizaci majetku obce k 31. 12. 2019. 

Inventura proběhne do konce roku, komise ve složení: Morávek, Tahalová, Tomšová, 

Faitová. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Bylo projednáno a schváleno uzavření Smlouvy o dopravní obslužnosti s Libereckým 

krajem na další 4 roky (2020 – 2023). Částka na 1 občana se nemění, pouze celková 

částka je nižší, protože se změnil počet obyvatel obce. Zastupitelstvo pověřuje starostu 

podpisem této smlouvy. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

8. Projednán a schválen Plán na zimní údržbu míst. komunikací. Hlasování: pro 6, proti 

0, zdrželi se 0. 

9. Různé: 

 - zastupitelstvo bere na vědomí Zprávu o finanční činnosti Mikroregionu Tábor v roce 

2019.  

 - výzva k připojení se ke stížnosti okolních obcí na Myslivecký spolek Holštejn 

působící v honitbě Bradlec (vzhledem ke škodám na majetku, nedůsledné provádění 



odstřelu divokých prasat, dokrmování, které je zakázáno). Zastupitelstvem bylo 

schváleno připojení se k uvedené stížnosti. 

- dopis p. Bucharové – žádost o vydržení části pozemku p.č. 37/1. Zastupitelstvem 

bylo po projednání schváleno navržení odkoupení části pozemku. Hlasování: pro 6, 

proti 0, zdrželi se 0. 

- starosta informoval o možnosti rozvozu plynu, návrh buď pravidelná rozvážka nebo 

jednotlivý dovoz přímo zájemcům – Petr Táborský, Jičín. Cena 35,- /kg, lahev 350,- 

včetně daně a dopravy. 

- dopis od spolku Svatá Ludmila 1100 let (Středočeský kraj), nabídka spolupráce – 

uspořádání výstavy nebo přednášky o Sv. Ludmile. Zastupitelstvo neprojevilo zájem o 

tuto nabídku. 

10. Diskuse: 

- J. Jenčková – dotaz na možnou informovanost o nepřítomnosti lékaře v Železnici 

(MUDr. Klos) – prověříme, zda lze domluvit včasnou informaci. 

- J. Němec – dotaz na častější měření rychlosti v obci – dotaz na Policii ČR, dopravní 

odbor na možné řešení. 

- V. Crhová – jak daleko je příprava stavby chodníků – dokončuje se příprava VŘ na 

projekt. Termín bude v úkolech. 

- V. Crhová – proč svítí světla již od 4:00 ráno – mělo by se svítit na první autobus 

v 4:40, bude upraven čas svícení. 

 

11. Úkoly: Připravit podklady k rozpočtu – všichni zastupitelé – termín 22.1.2020. 

 Provést inventarizaci – komise – termín 31.12.2019. 

 Vypsat VŘ na projekt „chodníky“ – starosta – termín 31.3.2020. 

12. Na závěr bylo odsouhlaseno usnesení. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


